



## 樂聚團圓

## A Celebration of Togetherness



中秋佳節,米芝蓮三星食府唐閣呈獻經典口味月餅,嚴選上性食材加以匠心調製,多重滋味帶來一場味蕾盛宴。首飾盒設計的月餅禮盒讓人置身於叢林花園之中, 群鳥與繁花生機勃勃,寓意團圓喜樂,在佳節向親友送上祝福,更顯心意。

Make it a Mid-Autumn Festival to remember with the captivating collection of luxurious mooncakes from three -MICHELIN-starred T'ang Court. Carefully crafted from the finest ingredients in classic and contemporary flavours, these traditional delicacies are presented in an elegant jewellery box adorned with nature-inspired illustrations of lush gardens, blooming towers and lively birds, making them the perfect gift to wish your family and friends happiness, luck and togetherness at Mid-Autumn.

## 傳統滋味 匠心呈獻 Traditional Flair

朗廷**雙黃白蓮蓉月餅**·用料地道講究, 以口感細滑的白蓮蓉配搭甘香鹹蛋黃, 入口香甜油潤,為佳節增添傳統情懷。

A Mid-Autumn essential, the delectable White Lotus Seed Paste with Double Egg Yolks Mooncake is made from the finest ingredients to create an authentic flavour that effortlessly elevates the festival experience.

## 經典之作 縈繞舌尖 Classic Elegance

經典**述你奶黃月餅**皮薄鬆軟, 奶黃香濃幼滑,甜而不膩,入口難忘。

An exemplification of classic artistry, the much sought-after Mini Custard with Egg Yolk Mooncake is bound to impress even the most discerning of connoisseurs.



月餅訂購表格 Mooncake Order Form	<b>優惠價</b> (Special Price)	數量 Quantity	總計 Total Amount
<b>雙黃白蓮蓉月餅 四件裝 每件約</b> 185克  White Lotus Seed Paste with Double Egg Yolks Mooncake  [4 pieces/approx, 185g each]	HKD 300		
迷你奶黃月餅 六件裝 每件約45克  Mini Custard with Egg Yolk Mooncake (6 pieces/approx. 45g each)	HKD 280		
		總額 Grand Total	

性名 Name	訂購日期 Order date
電郵 Email	電話 Phone
頂取日期 Collection date (請選擇其中一項 Please select one only)	
四	

領取時間 Collection Time: 上午 11:00am - 晚上9:00pm 領取地點 Collection Location: 唐閣 T'ang Court

EXCLUSIVE MOONCAKE OFFER FOR HKFSAU 香港消防處救護員會專享月餅優惠

□ 月餅 Mooncake (22/7/2024 - 16/9/2024)

尊享以下優惠 can enjoy below special prices:

	雙黃白蓮蓉月餅 White Lotus Seed Paste with Double Egg Yolks Mooncake	迷你奶黃月餅 Mini Custard with Egg YolkMooncake
正價 Regular Price	HKD 468	HKD 428
6/6/2024 - 18/8/2024	HKD 300	HKD 280
19/8/2024 - 16/9/2024	HKD 358	HKD 328

大量訂購可獲更高折扣。查詢優惠詳情,請聯絡營業部。

Greater offers are available for bulk purchases.

For offer details, please call

Senior Director of Sales - Cherry Wong | T: (852) 2378 9304 | M: (852) 6290 6864 | E: cherry.wong@langhamhotels.com

請以正階填寫此表格,親自遞交、以電郵或郵寄至Cherry Wong。 緊應收事性來認到時式空間付款事宜

餐廳將盡快確認訂購或安排付款事宜。

閣下亦可直接於網上訂購。

Please fill in this form clearly in BLOCK letters and return in person,

by email or post to the Cherry Wong.

We will confirm the purchase and arrange settlement accordingly.

請通過網上銀行/轉數快/銀行入錢等方式支付,支付完成後將付款記錄保留發給 Cherry Wong。 Bank Name: The Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited

Address: 1 Queen's Road Central, Hong Kong

Account Name: 004-848-392858-001

Swift Code: HSBCHKHHHKH

Payable to: The Langham, Hong Kong

Please note that the payment is non-refunable or non-transferable.

月餅換領卷將擇日送到公司, 並會提醒領取



Join Brilliant by Langham
Simply scan the QR code below to enjoy exclusive
member-only room rates and many more Brilliant offers and
benefits across all Langham properties.
加人朗廷卓逸會只需掃上面的二维碼則可享受會員
專屬房價以及所有朗廷酒店更多精彩的優惠及禮遇。

香港九龍尖沙咀北京道8號 香港朗廷酒店 The Langham, Hong Kong 8 Peking Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong T: (852) 2375 1133 F: (852) 2375 6611 tlhkg.info@langhamhotels.com

langhamhotels.com